

## **EU Declaration of Conformity, RoHS** **EU Konformitätserklärung, RoHS**

**This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.**  
Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller.

**cab** Produkttechnik Gesellschaft für  
Computer- und Automations- Bausteine mbH & Co KG  
Wilhelm-Schickard-Str.14  
76131 Karlsruhe  
Germany

**Object of declaration**  
Gegenstand der Erklärung

- **IC sockets, Pin and socket strips from Preci Dip**  
IC-Fassungen, Stift- und Buchsenleisten von Preci Dip
- **Pin headers, PLCC adapters**  
Stiftleisten, PLCC-Adapter

**Manufactured after / Hergestellt nach**  
**2013/01/01**

**The object of the declaration described above is in conformity with**  
Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung erfüllt die einschlägige

**DIRECTIVE 2011/65/EU OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment (recast) listed in Annex II, 8 June 2011**  
RICHTLINIE 2011/65/EU DES EUROPÄISCHEN PARLAMENTS UND DES RATES zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten (Neufassung) aufgelistet im Anhang II, vom 8. Juni 2011

**COMMISSION DELEGATED DIRECTIVE (EU) 2015/863 of 31 March 2015 amending Annex II to Directive 2011/65/EU of the European Parliament and of the Council as regards the list of restricted substances**  
DELEGIERTE RICHTLINIE (EU) 2015/863 DER KOMMISSION vom 31. März 2015 zur Änderung von Anhang II der Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates hinsichtlich der Liste der Stoffe, die Beschränkungen unterliegen

---

22.01.2019  
**Date / Datum**

  
by order **Marcel Michalski**  
**Signature / Unterschrift**